
Beszámoló – Elnök  

Ferdinandy Bence 

2012. december 2. – 2013. február 10. 

Időrendi bontás 

december 3. – Választmány, TáTK HÖK Küldöttgyűlés 

december 4. – Küldöttgyűlés 

december 5. – Kari Tanács, OHÜB, EHÖK Elnökségi 

december 7. – EHÖK Elnökségi 

december 8. – Választmány 

december 11. – rendkívüli EHÖK Küldöttgyűlés 

december 12. – Dékáni Tanács, Kari Tanács 

december 13. – ÁJK HÖK Küldöttgyűlés 

december 17. – Választmány, Szenátus 

december 19. – EHÖK Elnökségi 

december 20. – Tisztségviselői értekezlet 

december 28. – EHÖK Elnökségi 

január 2. – EHÖK Elnökségi 

január 4. – EHÖK Küldöttgyűlés 

január 10. – OHÜB 

január 12. – rendkívüli Küldöttgyűlés 

január 14. – Választmány 

január 16. – Dékáni Tanács, Kari Tanács 

január 17. – ELTE Iskolaszövetkezet Alakuló Közgyűlés 

január 23. – OHÜB, Elnökségi 

február 4. – Szenátus, Választmány 

február 6. – Tisztségviselői értekezlet, EHÖK Elnökségi 

február 7. – Kuratórium 



Ezeken kívül még legalább 41 (ennyit találtam a naptáramban) hosszabb-rövidebb megbeszélésen 

voltam más részönkormányzatok HÖK elnökeivel, az EHÖK elnökével, Surján Dékán úrral és más 

személyekkel. 

 

Beszámoló: 

Kari Tanács: Eldőlt, hogy a Szenátus lehetővé teszi, hogy karonként eltérően legyen szabályozva a 

Kari Tanácsok összetétele, így a TTK elfogadott egy olyan módosítást, amellyel a hallgatók száma és 

aránya változatlan marad, de nyolcan graduális, 2-en pedig doktori képzésben vesznek részt.  

Alapszabály: Az Alapszabály módosításunkat a Szenátus szerencsésen elfogadta, így végre sikerült a 

SZAB-okat megalapítani és használni. Ennek ellenére ismét módosító javaslatok készülnek, hiszen 

például a Kari Tanács változtatást is át kell vezetnünk az Alapszabályba. 

EHÖK: Az januári EHÖK KGY-n visszahívott alelnökök közül Szabó Eszter már ismét alelnök, amelyet 

erőteljesen furcsálnék, ha nem szoktam volna hozzá, hogy jelenleg semmi sem szent. Hasonló 

történet a Szenátus elleni eljárás indítása. Lényegében nem tudok változásról beszámolni a helyzet 

súlyosságában. 

Gazdálkodás: Többedszerre is ígéretet kaptunk arra, hogy megszűnik az Alapszabály-ellenes 

gazdálkodás, a kereteinkre havi könyveléssel utólagos visszakerül az összes költés egészen a 

költségvetés elfogadásáig, onnantól kezdve pedig közvetlenül a kereteinkről fogunk költeni. Reméljük 

ez hamarosan meg is fog valósulni. 

Iskolaszövetkezet: Megtörtént az alapítás, illetve a három fős igazgatóságba megválasztottuk 

Hermán Dánielt, reméljük sikeres lesz a szervezet. 

Doktorandusz Önkormányzat: Igencsak sajnálatos módon még mindig nem sikerült Szenátus elé 

vinni a Doktorandusz Önkormányzat Alapszabályát, így ez a szervezet még nem alakult meg. Bízunk 

benne, hogy a márciusi szenátuson már sikerrel járunk. 

 

Köszönöm, hogy olvastátok a beszámolómat! 

 

Budapest 
2013. január 10. 


